
 حكومة رأس الخيمة Government of Ras Al Khaimah	Organization Unite: Public Health Administration الوحدة التنظيمية: إدارة الصحة العامة			
	Document title:	External Circular / تعميم خارجي		عنوان الوثيقة:
	Doc Ref:	9		رقم التعميم:

Date: 16.11.2022

التاريخ: 16.11.2022

Implementation of uniform in Bakery Premises.	تطبيق منظومة ارتداء زي العمل الرسمي الموحد في منشآت المخابز بالإمارة.
--	--

<p>In order to achieve the strategic goal of preserving the health and safety of community members, as per Local Food Law No. 2 year 2009, and in line with UAE standard GSO 1694:2002, It has been decided that It is mandatory for all employees working in bakery premises to comply with the following:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Must Wear Arctic Blue shirt and pants as a part of uniform during work hours. 2. The shirt must be provided with name of the shop engraved on it. 3. Each employee must have 3 sets of uniform to ensure personal hygiene. 4. Employees must present high levels of personal hygiene during operational hours. <p>Everyone must abide by all of the above in order to preserve the health and safety of consumers and to avoid any legal accountability.</p>	<p>تحقيقاً للهدف الإستراتيجي بالحفاظ على صحة وسلامة أفراد المجتمع، ووفقاً للقانون المحلي رقم (2) لسنة 2009 في شأن الرقابة على الاغذية وتطبيقاً للمواصفة الاماراتية القياسية GSO 1694: 2002 يشترط على جميع العاملين في منشآت المخابز الإلتزام بما يلي:-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. يجب إرتداء قميص وبنطال باللون الأزرق (موضح بالصورة) كمتطلب للزي الرسمي أثناء ساعات العمل. 2. يجب أن يتضمن الشعار على القميص أسم المنشأة. 3. يجب أن يكون لكل عامل (3) أزواج من الزي الرسمي لضمان النظافة الشخصية. 4. يجب على الموظفين ضمان مستويات عالية من النظافة الشخصية خلال ساعات العمل. <p>على الجميع الإلتزام بجميع ما ذكر أعلاه حفاظاً على صحة وسلامة المستهلكين وتجنباً لأي مساءلة قانونية.</p>
--	--

